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ZÁPIS Z  93. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 

UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO DNE 25. 10. 2021 

 

Přítomni: dr. Cíbik, Mgr. Keplová, dr. Kouba,  doc. Macková,  dr. Pacovská, dr. Pató, dr. 

Stoklasová,  dr, Synková,  Mgr. Vávra, Mgr. Haňka 

 

Omluveni: dr. Hanulík, Bc. Matyášová, doc. Jinek 

Nepřítomen: Mgr. Valchař, Bc. Bureš 

Hosté:  doc. Kubeš, dr. Reimannová,  dr. Říha, doc. Hejduk, doc. Prázný, dr. Krása 

Na začátku zasedání bylo přítomno 9 zvolených senátorů.  

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 
2. Schválení programu jednání 
3. Projednání a schvalování návrhu směrnice: Pravidla pro přijímací řízení a podmínky 

pro přijetí ke studiu v doktorských studijních programech pro akademický rok 
2022/2023 (předkládá doc. Kubeš) 

4. Projednání a schvalování návrhu směrnice: Pravidla pro přijímací řízení a podmínky 
pro přijetí ke studiu v bakalářských a magisterských studijních programech Fakulty 
filozofické Univerzity Pardubice pro akademický rok 2022/2023 (předkládá doc. Kubeš) 

5. Projednání návrhu doc. Kubeše: Změna garanta doktorských studijních programů 
Filosofie / Philosophy 

6. Volba nového předsednictva AS FF UPce na období do konce mandátu současného 
senátu, tj duben 2022 

7. Různé 

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předsedkyně AS FF UPa Mgr. Keplová ve 13:30 hodin zahájila zasedání senátu, přivítala 

přítomné senátorky, senátory a hosty. Pozvánka včetně projednávaného materiálu s 

označením data a formy zasedání byla senátorům předem zaslána.  

Mgr. Vávra byl požádán, zda by se ujal role skrutátora.  

Hlasování:  8 PRO  0 PROTI  1 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal Mgr. Vávra 

 

2. Schválení programu jednání 

Předsedkyně senátu seznámila přítomné s programem jednání. Informovala přítomné, že 

pokud se na jednání nedostaví ještě jeden senátor, nebudou moci proběhnout volby do 

předsednictva (je potřeba 2/3 přítomnost senátorů). Pak by z programu odpadl bod č. 6.  

Hlasování: 9 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

Program jednání byl schválen. 
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3. Projednání a schvalování návrhu směrnice: Pravidla pro přijímací řízení a podmínky 
pro přijetí ke studiu v doktorských studijních programech pro akademický rok 
2022/2023  

Návrh směrnice byl senátorům zaslán v předstihu k prostudování. 

 
Směrnici okomentoval doc. Hejduk. U SP Historické vědy dochází ke změně termínu 

přijímacích zkoušek a ke změně ve způsobu hodnocení. Nic zásadního se nemění. 

Diskuse: 

Doc. Macková upozornila na chybu v termínu podání přihlášek do českého SP Historické vědy 

(zimní termín) – správně má být 15. 12. 2021. 

Dr. Reimannová žádá o zpřesnění formulace u podmínek a pravidel jazykové způsobilosti u 

SP Historické vědy (česká i anglická verze) podobně jak  je formulováno u Filosofie. 

Usnesení: 

Akademický senát FF UPa projednal a schvaluje návrh směrnice „Pravidla pro přijímací 

řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v doktorských studijních programech pro 

akademický rok 2022/2023“ po zapracování připomínek. 

Hlasování: 9 PRO  0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

4. Projednání a schvalování návrhu směrnice: Pravidla pro přijímací řízení a podmínky 
pro přijetí ke studiu v bakalářských a magisterských studijních programech Fakulty 
filozofické Univerzity Pardubice pro akademický rok 2022/2023  

Návrh směrnice byl senátorům zaslán v předstihu k prostudování. 

Směrnici představila dr. Reimannová. Návrh směrnice je předkládán v souladu se zákonem 
111/1998 Sb. o vysokých školách. Zásadní změny jsou v termínech pro podání přihlášky – do 
Bc. SP 20. 4. 2022, změna je u zápisů přijatých uchazečů do 1. ročníků. Významná změna je 
u počtu předpokládaného přijetí uchazečů. Nově akreditovaný NMgr. SP Ethics and Political 
Philosophy není zatím ve směrnici zahrnut z důvodu administrativních (není zatím přidělen 
kód studijního programu). Bude řešeno později dodatkem. Stejně tak je to u Bc SP Slovanská 
studia. U SP Německý jazyk pro odbornou praxi se přijímací řízení nevypisuje, proto ve 
směrnici chybí. Byly provedeny drobné úpravy formulace u Filosofie a Religionistiky. Obsah 
směrnice byl konzultován s vedoucími kateder/ústavu. 

Příchod dr. Kouba 13:50 hod. 

Diskuse: Dr. Pacovská prosí o drobné stylistické úpravy (pošle e-mailem). 

Usnesení: 

Akademický senát FF UPa projednal a schvaluje „Pravidla pro přijímací řízení a 
podmínky pro přijetí ke studiu v Bc. a NMgr. studijních programech Fakulty filozofické 
Univerzity Pardubice pro akademický rok 2022/2023“ v předloženém znění po 
zapracování připomínek. 
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Hlasování: 10 PRO  0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

5. Projednání návrhu doc. Kubeše: Změna garanta doktorských studijních programů 
Filosofie / Philosophy 

Děkan Kubeš informoval senátory o důvodech ke změně garanta těchto doktorských SP. 
(Popsáno též v materiálu, který senátoři dostali s pozvánkou). Hlavním důvodem změny je to, 
že na jaře 2022 má být NAÚ předložena kontrolní zpráva a garant doc. Prázný nenaplňuje 
standardy NAÚ (publikační činnost aj.). Od června t. r. probíhala jednání jak se stávajícím 
garantem doc. Prázným, tak s vedením KFR. Po dohodě s vedením katedry byl za nového 
garanta vybrán doc. Mgr. Ondřej Beran, Ph.D., který splňuje standardy Národního 
akreditačního úřadu. Celý proces změny garanta SP je administrativně náročný, trvá i několik 
měsíců. Projednat musí nejdříve senát fakulty, vědecká rada,  RVH. NAÚ. 

Následovala diskuse, ve které se k celé záležitosti vyjádřil doc. Prázný i nynější vedoucí dr. 
Krása. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické Univerzity Pardubice projednal návrh změny 
garanta doktorských studijních programů Filosofie/Philosophy. 

Hlasování:  10 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

 

6. Volba nového předsednictva AS FF UPa na období do konce mandátu současného 

senátu, tj. duben 2022 

Předsedkyně senátu seznámila přítomné s průběhem tajného hlasování. 

Podle Volebního a Jednacího řádu AS FF UPa byla navržena volení komise ve složení: 

Dr. Pacovská, dr. Stoklasová, Mgr. Haňka 

(členové volební komise nekandidují do předsednictva) 

Hlasování: 7 PRO  0 PROTI 3 ZDRŽEL SE  

Složení volební komise bylo schváleno. 

 

Před 1. kolem hlasování předsedkyně Mgr. Keplová vznesla dotaz, zda se někdo z přítomných 

vzdává kandidatury. 

Z řad AP se kandidatury vzdali – doc. Macková, dr. Kouba, dr. Cibik 

Z řad AP kandidují – Mgr. Keplová, dr. Pató, dr. Synková 

Z řad studentů kandiduje – Mgr. Vávra 

Odevzdáno 10 platných hlasovacích lístků. 

V 1. kole hlasování získali – dr. Pató – 9 hlasů, Mgr. Vávra 9 hlasů, Mgr. Keplová 7 hlasů, dr. 

Synková 3 hlasy. 
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Odevzdáno 10 platných hlasovacích lístků. 

Ve 2. kole získali dr. Pató 9 hlasů, Mgr. Vávra 10 hlasů, Mgr. Keplová 9 hlasů, dr. Synková 2 

hlasy. 

Na základě tohoto hlasování jsou novými členy předsednictva  Mgr. Keplová, dr. Pató, 

Mgr. Vávra, a to na období do dubna 2022, kdy proběhnou volby do AS FF UPa na další 

funkční období. 

Mgr. Vávra se vzdává práva kandidovat na předsedu senátu. 

Odevzdáno 10 platných hlasovacích lístků. 

3. kolo hlasování – volba předsedy AS FF 

Mgr. Keplová – 7 hlasů 

Dr. Pató – 3 hlasy 

 

Závěr hlasování: 

Předsedkyní AS FF UPa na období do dubna 2022 se stala Mgr. Kateřina Keplová. 

 

7.Různé 

Dr. Pató otevřela diskusi k volbě rektora. Navrhuje, aby existovala možnost představování 

kandidátů na senátech fakult podobně, jako je to na UK. To nezmiňuje stávající Jednací řád 

AS UPa. 

Předsedkyně Keplová bude kontaktovat senáty ostatních fakult ve věci návrhu na doplnění JŘ 

AS UPa. Na jedno z dalších zasedání bude pozván zástupce FF z „velkého“ senátu. 

Do bodu různé nebyly další příspěvky. 

Předsedkyně Keplová poděkovala přítomným za účast. Další zasedání se uskuteční v pondělí 

15. 11. 2021 ve 13:30 hodin. 

 

 

 

 

V Pardubicích 25. října 2021 

 

Mgr. Kateřina Keplová, v.r. 

předsedkyně AS FF 

 

 

 

 

Zapsala: B. Krpatová 
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